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Radny zwrócił się o pisemną odpowiedź w sprawie pism dotyczących zdjęcia tabliczek 

zakazujących wyprowadzania psów – do kogo były skierowane i jakie koszty Ratusz poniósł 

w związku z wysyłaniem tych pism. 

 




